



## KARAOKE ROOMS

### 1. Opening Hours

Opening hours of the Karaoke Rooms are :

#### Large Room

Mondays to Fridays : 2:00 pm ~ 10:00 pm ( For walk-in users only. Guests are not allowed to use the Large Room )

Saturdays, Sundays & : 12:00 noon ~ 10:00 pm ( Ditto )  
Public Holidays

#### Medium

Mondays to Fridays : 2:00 pm ~ 10:00 pm ( For private use )

Saturdays, Sundays & : 12:00 noon ~ 10:00 pm ( For private use )  
Public Holidays

#### Small Rooms

Mondays to Friday : 2:00 pm ~ 10:00 pm ( For private use )

Saturdays, Sundays & : 12:00 noon ~ 10:00 pm ( For private use )  
Public Holidays

### 2. Charges

#### Large Room (Room no. 1)

For private users : HK\$120 per hour

For walk-in users : Mondays to Fridays : HK\$30 per Member  
: HK\$80 per Guest

Saturdays, Sundays & : HK\$40 per Member  
Public Holidays : HK\$150 per Guest

Medium Room (Room no. 3) : HK\$100 per hour (A maximum of two consecutive hours could be booked for each reservation. Should there be a room vacant at the end of the booked hours, a further session may be booked.)

Small Room (Room no. 2) : HK\$60 per hour (Ditto)

### 3. Reservation

The Karaoke Rooms that are designated for private use could be booked 3 days in advance either in person or by telephoning the Reception Counter at 2837 1888.

#### **4. Cancellation**

Cancellations of the bookings of Karaoke Rooms are accepted if the cancellations are to take place before 6:00 pm on the previous day.

Normal booking fee will be charged if the cancellations are not made in the above manner.

#### **5. General Rules**

- 5.1 Upon entrance, members whether accompanied by guests or not must first present their membership cards to the staff on duty or give their membership numbers, which must be verified, in order to sign chit for charges, failing which no service including the Karaoke facility, drink or beverage will be provided by the staff on duty.
- 5.2 A walk-in user who leaves the room for more than 30 minutes should sign a new chit upon his/her return to the "Walk-in" Karaoke Room.
- 5.3 Upon leaving the premises, the staff on duty will fill in the signed chit with the appropriate amount of prescribed and / or other fees to be charged (corkage fee is HK\$30.00 per bottle).
- 5.4 While waiting in line to use the Karaoke facility, the staff on duty has the discretion and use the best endeavour to serve members on a "first come first serve" basis. For any dispute arisen, the matter will be referred to the Club office for immediate resolution.
- 5.5 Each user may continue to use the Karaoke facilities up to ten minutes if other Members or guest is waiting.
- 5.6 During the hours the Karaoke Room is not designated for private use, each Member may invite a maximum number of three guests to use the Karaoke facility.
- 5.7 Guest must be accompanied by member at all times while using the Karaoke facility and remaining on the premises.
- 5.8 Unless with prior approval, member or guest is not allowed to bring any CD's discs or other audio devices to be used in conjunction with or as an integral part of the Karaoke facility system.
- 5.9 Smoking is not permitted on the premise
- 5.10 No alcoholic drink will be served to anyone under the age of 18.
- 5.11 Member and guest must abide by the aforesaid Rules and Regulations as well as all relevant Club Rules and Bye-laws at all times while using the Karaoke facility and remaining on the Club premises.
- 5.12 For violation or breach of the aforesaid Rules and Regulations by any member or guest, the matter will be referred to the Club office for immediate action.
- 5.13 The staff on duty may refuse service to any member or guest for improper attire, ungentlemanly or unladylike behaviour.

#### **6. Children**

Children under the age of 12 must be accompanied by an adult member while using the Karaoke facility.

#### **7. Others**

Any violation to the Karaoke facility Bye-laws will be dealt with by the Club Manager, and / or Member(s) or officers of the General Committee under the Disciplinary Measure Bye-laws.



## 卡拉 OK 房

### 1. 開放時間

#### • 大房

卡拉 OK 房間開放時間如下：

星期一至五 : 下午 2 時 10 時 (不設預訂, 只供未經預約者使用。來賓不可以使用此房間的設施。)

星期六、日及公眾假期 : 中午 12 時至晚上 10 時 (同上)

#### • 中房

星期一至五 : 下午 2 時至晚上 10 時 (私人使用)

星期六、日及公眾假期 : 中午 12 時至晚上 10 時 (私人使用)

#### 細房

星期一至五 : 下午 2 時至晚上 10 時 (私人使用)

星期六、日及公眾假期 : 中午 12 時至晚上 10 時 (私人使用)

### 2. 收費

#### • 大房 〈一號房〉

下午 2 時至 4 時 (私人使用) : 每小時港幣 120 元

下午 4 時後 (未經預約的使用者) : 星期一至五 : 會員每位港幣 30 元  
來賓每位港幣 80 元

星期六、日及公眾假期 : 會員每位港幣 40 元  
來賓每位港幣 150 元

• 中房 〈三號房〉 : 每小時港幣 100 元 (每次訂房最多連續兩小時。預訂時段完畢後, 如有可供預訂的房間未被使用則可繼續預訂接著之時段。)

• 細房 〈二號房〉 : 每小時港幣 60 元 (同上)

### 3. 預訂

如作私人用途，須於三天前親身或致電接待處 2837 1888 訂房。

### 4. 取消

如在訂房日期前一日的下午 6 時前提出取消，方可受理，否則仍須繳付訂房費。

### 5. 一般規則

- 5.1 進入時會員無論陪同來賓與否，均須出示會員證或提供會員編號，用作核對，以便簽署一份已打印的收費單，否則當值職員將不會提供服務。
- 5.2 未經預約之使用者若離開三十分鐘後再次進入房間，會員需再簽新的收費單。
- 5.3 離開場所前，當值職員將在收費單填上指定及／或其他收費的金額（開瓶費每瓶港幣 30 元）。
- 5.4 排隊等候使用卡拉 OK 設施，當值職員可酌情並盡力以「先到先得」的方式處理。如有任何紛爭出現，將會把事宜轉交會所辦事處作出處理。
- 5.5 若有其他會員或來賓在等候，正在使用卡拉 OK 設施的人仕只可繼續使用卡拉 OK 設施十分鐘。
- 5.6 私人使用的時段過後，每位會員最多可邀請三位訪客使用卡拉 OK 設施。
- 5.7 使用卡拉 OK 設施及逗留在場所內時，來賓必須由會員陪同。
- 5.8 除經預先批准外，會員或來賓不得攜帶任何光碟或其他音響器材，加插於卡拉 OK 設備系統，作一併或部分使用。
- 5.9 場所內禁止吸煙。
- 5.10 十八歲以下人士不得於場所內飲用酒精類飲品。
- 5.11 使用卡拉 OK 設施及逗留在場所內，會員及來賓須遵守上述規則及本會的規例及規則。
- 5.12 如任何會員或來賓違犯或破壞上述規例及規則，有關事宜將轉交會所辦事處即時處理。
- 5.13 如任何會員或來賓衣履不整、行為不當，當值職員可拒絕提供有關服務。

### 6. 小童

12 歲以下小童使用卡拉 OK 設施及逗留在場所內時，必須由成人陪同。

### 7. 其他

任何違犯卡拉 OK 附例的事宜均交由本會所經理及／或理事會根據紀律措施則例作出處理。